
Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

Protokół nr X/2019 

X Sesja w dniu 30 maja 2019  

Obrady rozpoczęto 30 maja 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

Obecni: 

1. Teresa Barańska 

2. Zygmunt Bochenek 

3. Rafał Bolibrzuch 

4. Ryszard Czeczel 

5. Josel Czerniak 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Katarzyna Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Ludmiła Lisowska 

13. Edward Mazur 

14. Stanisław Mięczakowski 

15. Edward Mróz 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

1. Sprawy organizacyjne: 

 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum 
Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska, przywitała 

radnych i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 20 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane kworum. 

 

2) Przyjęcie protokołu z IX sesji 
Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy ktoś ma uwagi do protokołu nr IX/2019, który 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. W związku z brakiem uwag, podała pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 29 kwietnia 

2019 r.  



 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z IX sesji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mazur 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

W związku z powyższym głosowaniem protokół nr IX/2019 z sesji Rady Miejskiej w 

Prudniku z dnia 29 kwietnia2019 r. został przyjęty. 

 

3) Zmiany w porządku obrad 
Burmistrz poprosił o wprowadzenie zmian w porządku obrad polegające na: 

- wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie dotacji celowej z budżetu 

Gminy Prudnik dla Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Moszczance;  

- wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika; 

- przesunięciu kolejności rozpatrywanych punktów; 

- zmianie w treści projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 

rok, związaną z proponowanym wprowadzeniem w/w projektów uchwał. 

Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie zaproponowane przez Burmistrza zmiany w 

porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zmiany w porządku obrad.  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

Wobec powyższego głosowania zmiany w porządku obrad zostały przyjęte. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej oddała głos Dyrektorowi Muzeum Ziemi Prudnickiej, który 

podziękował wszystkim za wzięcie udziału w jubileuszowej gali Muzeum Ziemi Prudnickiej, 

które obchodziło 60-lecie działalności. Dyrektor wręczył odznaczenie dla Radnej Urszuli 



Rzepieli, która od lat wspiera prudnickie muzeum, jednak w przyczyn od niej niezależnych 

nie mogła wziąć udziału w gali.  

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. Burmistrz 

Prudnika Grzegorz Zawiślak przedstawiłinformację ze swojej działalności za okres od 

29 kwietnia do 30 maja 2019 roku o następującej treści: 

1. W dniu 26 maja 2019 roku na terenie Gminy Prudnik odbyły się wybory posłów do 

Parlamentu Europejskiego. Frekwencja w wyborach w 27 obwodach głosowania w Gminie 

Prudnik wyniosła 49,25%. W głosowaniu udział wzięło 9034 wyborców z terenu naszej 

gminy. 

Najwięcej głosów 4 413 oddanych zostało na listę Komitetu Wyborczego Prawa i 

Sprawiedliwości, a wśród kandydatów: 

ZALEWSKA Anna Elżbieta - 734 głosów  

KEMPA Beata Agnieszka - 747 głosów 

KŁOSOWSKI Sławomir –334 głosów 

CZOCHARA Katarzyna - 2 444 głosów 

Na listę koalicyjnego Komitetu Wyborczego Koalicja Europejska PO PSL SLD .N Zieloni 

oddano 3041 głosów, a wśród kandydatów; 

OCHOJSKA-OKOŃSKA Janina 1 467 głosów 

DUDA Jarosław - 86 głosów  

BUŁA Andrzej - 1143 głosów  

Na listę Komitetu Wyborczego Kukiz 15 oddano 676 głosów, a wśród kandydatów; 

ŚCIGAJ Agnieszka - 183 głosów 

GRABOWSKI Paweł  - 194 głosów 

LICZNAR Katarzyna - 198 głosów 

Gratuluję kandydatom uzyskanych wyników, tym z nich którzy uzyskali mandat europosła 

życzę satysfakcji z wykonywanej funkcji, członkom obwodowych komisji wyborczych i 

pracownikom Urzędu Miejskiego zaangażowanym w ich organizację dziękuję za sprawne 

przeprowadzenie wyborów, a mieszkańcom naszej gminy dziękuję za liczny udział w 

wyborach. 

2. W dniu wczorajszym tj. 29 maja w trakcie wizyty w naszej gminie Pani Wicewojewody 

Violetty Porowskiej podpisana została umowa dofinansowania projektu Gminy Prudnik pn. 

„Budowa drogi od ul. Skowrońskiego do ul. Powstańców Śląskich w Prudniku”, który 

skutecznie aplikował o środki w ramach rządowego programu Funduszu Dróg 

Samorządowych. 

Zakładaliśmy, że projekt zostanie wsparty kwotą dotacji do wysokości 2 591 815,00 

zł  stanowiącą maksymalny – dopuszczalny programem - 50%-owy poziom dofinansowania 

zadania, którego wartość kosztorysowa wynosi 5 183 631,69 zł. Po rozstrzygniętym przetargu 

na wykonanie drogi wartość zadania wynosi 4 696 140,00 zł. z dofinansowaniem Funduszu 

2 348 070 zł. 

Projekt, którego rzeczowa realizacja nastąpi w bieżącym roku swoim zakresem obejmuje:  

 budowę 945 mb drogi łączącej ul. Skowrońskiego z ul. Powstańców Śląskich w 

Prudniku,  

 budowę ścieżki pieszo-rowerowej o długości 128 mb,  

 budowę ścieżki rowerowej dwukierunkowej o długości 284mb,  

 chodników o długości 1067 mb,  

 zjazdów,  

 wejść na  posesje oraz  

 5 zatok autobusowych. 



Wizyta Pani Wicewojewody związana była z organizacją ćwiczeń Ochotniczych Straży 

Pożarnych z Gminy Prudnik i strażaków z czeskiego Jindrichowa. Ćwiczenia polegały na 

symulacji pożaru lasu z udziałem helikoptera gaśniczego przy udziale również Nadleśnictwa 

Prudnik. Ćwiczenia pokazały bardzo dobre przygotowanie naszych i czeskich strażaków do 

udziału w tego typu akcjach ratowniczych. Dziękuję wszystkim osobom zaangażowanym w 

organizację ćwiczeń za ich profesjonalne przygotowanie.  

3. Informuję, że zgodnie z budżetem Gminy Prudnik na 2018 rok, przyjętym przez Radę 

Miejską, ogłoszone zostały następujące procedury przetargowe: 

1) rozstrzygnięto przetarg na dostawę oprogramowania i sprzętu komputerowego w zakresie 

rozbudowy systemu e-usług. Umowę zawarto z REKORD SI Sp. z o.o. z Bielsko-Białej. 

Kwota umowy 190 773,00 zł. Zadanie jest realizowane w partnerstwie z gminami 

województwa opolskiego i dolnośląskiego w ramach projektu pn. "Wzrost jakości usług 

administracyjnych w Mieście Dzierżoniów i Gminach Kluczbork, Kędzierzyn-Koźle, 

Namysłów, Prudnik" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 -

2020. 

2) otwarto oferty w przetargu na odbiór i zagospodarowanie odpadów z nieruchomości 

niezamieszkałych w Gminie Prudnik. Jedną ofertę złożył ZUK Prudnik za kwotę 

560 000,00zł. Przetarg rozstrzygnięto. 

3) otwarto oferty w przetargu na budowę drogi od ul. Skowrońskiego do ul. Powstańców 

Śląskich. Wpłynęło 6 ofert. Przetarg rozstrzygnięto. Najkorzystniejszą ofertę złożyło 

Konsorcjum: Lider: Transport Towarowy Ryszard Biela 48-320 Skoroszyce – Sidzina ul. 

Grodkowska 1 , Członek konsorcjum: Mariusz Biela Przedsiębiorstwo Budowlane BIEL-

BUD Sidzina ul. Grodkowska 1, 48-320 Skoroszyce . Cena – 4 696 140,00 zł. 

Kwota, jaką zamawiający zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia wynosi 5 184 

000,00 zł. Umowa będzie podpisana 4 czerwca 2019 r. 

 4) ogłoszono przetarg na budowę drogi ulicy Azaliowej. Otwarcie ofert odbyło się w dniu 29 

maja 2019 r. Wpłynęło 7 ofert. Najtańszą ofertę złożyło Konsorcjum firm: Lider Konsorcjum 

– Przedsiębiorstwo Robót Drogowych i Mostowych Sp. z o.o. ul. Kłosowa 4, 47-206 

Kędzierzyn-Koźle. Partner konsorcjum – Przedsiębiorstwo Robót Inżynieryjnych Adrian Bąk 

ul. Sosnowiecka 11, 48-100 Głubczyce Cena – 1 159 766,94 zł. 

Kwota, jaką zamawiający zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia wynosi 1 760 

000,00 zł. Trwa procedura sprawdzania ofert. 

5) ogłoszono przetarg na udzielenie i obsługa kredytu długoterminowego. Otwarcie ofert 

odbędzie się 10 czerwca 2019 r. 

6) ogłoszono przetarg na budowę drogi ulicy Jaśminowej. Otwarcie ofert odbędzie się 5 

czerwca 2019 r. 

7) ogłoszono przetarg na budowę drogi ulicy Kalinowej. Otwarcie ofert odbędzie się 6 

czerwca 2019 r. 

8) ogłoszono przetarg na remont ogrodzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Prudniku. Otwarcie ofert odbędzie się 11 czerwca 2019 r. 

4. W związku z podjętą decyzja o budowie dróg: Jaśminowej, Kalinowej, Dębowej, 

Azaliowej – oraz części ulicy Akacjowej, 2 maja spotkałem się z mieszkańcami tych ulic. 

Spotkanie zostało poprzedzone ankietą, w której mieszkańcy odpowiedzieli na pytania 

dotyczące potrzeb w zakresie dodatkowej infrastruktury, ich zamierzeń związanych z 

robotami w pasie drogi, które należałoby wykonać przed budową dróg oraz ewentualnego 

skomunikowania ulic komunikacją miejską. Konsultacje pozwoliły na uzupełnienie 

infrastruktury o sieć internetową oraz wskazały na brak zapotrzebowania mieszkańców na 

komunikację miejską w rejonie realizowanych inwestycji. 

5. Na dzisiejszej sesji proponuję Radzie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 

Prudnik do Spółki PKS Głubczyce. W szczegółowym uzasadnieniu przedstawiłem 



uwarunkowania prawne związane z realizowaniem zadania własnego gminy w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego. Ta decyzja będzie podjęta w odpowiednim punkcie 

dzisiejszej sesji. 

Dodam, że w sprawie funkcjonowania komunikacji gminnej po 1 lipca br., czyli po 

zaprzestaniu działalności przez spółkę ARRIVA spotkałem się ponownie z przedstawicielami 

Starostwa Powiatowego w Prudniku, burmistrzami gmin Powiatu Prudnickiego oraz 

Zarządem PKS Głubczyce. Operator, czyli PKS Głubczyce przedstawił nam projekt umowy o 

świadczenie usług publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Prudnik oraz 

udziałowcy Spółki w tym Powiat Głubczycki propozycję objęcia udziałów w Spółce PKS 

Głubczyce. 

W gronie włodarzy gmin Powiatu Prudnickiego w Głogówku omówiliśmy koncepcję 

funkcjonowania transportu i jednolitą strategię negocjacyjną. 

Analizujemy również rozkłady jazdy autobusów od 1 lipca w szczególności zaproponowane 

przez PKS Opole i PKS Nysa odnosząc je do rozkładów ARRIVY.   

Do materiałów dzisiejszej sesji poleciłem dołączyć Państwu projekt planu zoptymalizowanej 

komunikacji miejskiej w jednym z wariantów poszerzonej o elementy komunikacji gminnej.  

6. Informuję, że zakończona została procedura związana z przeznaczeniem do zbycia terenów 

inwestycyjnych położonych w Katowickiej Specjalnej Strefie Ekonomicznej w Prudniku przy 

ulicy Przemysłowej. To blisko 10 hektarów, na sprzedaż których przetarg ogłosi Strefa. 

14 maja spotkałem się  z pełnomocnikiem firmy DUAL RADIM, który potwierdził 

zainteresowanie zakupem nieruchomości oraz plany związane z inwestycją. 

7. Zarząd Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na posiedzeniu w 

dniu 21.05.2019 roku zatwierdził listę rankingową przedsięwzięć zakwalifikowanych do 

dofinansowania w ramach naboru programu priorytetowego „GEPARD II – transport 

niskoemisyjny. Część druga - Strategia rozwoju elektromobilności. 

Złożyliśmy swój projekt pn. „Opracowanie strategii elektromobilności Gminy Prudnik”, który 

znalazł się na liście projektów, które otrzymają dofinansowanie w wysokości do 50.000,00 zł 

stanowiącej 100% kosztów opracowania tego dokumentu. 

Mając na względzie obserwowaną tendencję rozwoju eletromobilności  oraz znaczenie tego 

zagadnienia w dokumentach programowych UE na przyszłą perspektywę finansową 

spodziewać należy się, iż w procesie ubiegania się o środki finansowe np. na zakup taboru 

niskoemisyjnego (elektrycznego) przyszły beneficjent będzie musiał wykazać się zgodnością 

planowanego przedsięwzięcia właśnie ze „Strategią rozwoju elektromobilności” odnoszącą 

się do danej jednostki samorządu terytorialnego.     

Zgodnie z informacjami Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

wnioskodawcy, których przedsięwzięcia umieszczone zostały na liście rankingowej 

przedsięwzięć zakwalifikowanych do dofinansowania (w tym i nasza Gmina) , otrzymają 

pisemną informację o wynikach konkursu wraz z zaproszeniem do negocjacji warunków 

dofinansowania, a w następnym kroku w wyniku przeprowadzonych negocjacji, zostaną 

przygotowane indywidualne decyzje w sprawie udzielenia dofinansowania tj. Uchwały 

Zarządu NFOŚiGW. 

Oprócz Gminy Prudnik dofinansowanie w ramach  konkursu otrzymają  jeszcze trzy gminy z 

naszego województwa tj. Gmina Nysa, Kędzierzyn- Koźle oraz Olesno.  

8. 21 maja br. Ministerstwo Sportu i Turystyki opublikowało listę podmiotów, które 

otrzymają środki na realizację otwartych stref aktywności w ramach Programu Rozwoju 

Małej Infrastruktury Sportowo-Rekreacyjnej o charakterze wielopokoleniowym. 

Informuję, że złożony przez Gminę Prudnik projekt pn. „Budowa Otwartej Strefy Aktywności 

w miejscowości Łąka Prudnicka” znalazł się na liście  rankingowej co oznacza że Gmina 

Prudnik otrzyma dofinansowanie w maksymalnej kwocie 25 000,00 złotych dopuszczalnej 

uregulowaniami konkursu dla projektów realizowanych w wariancie podstawowym. 



Pragnę przypomnieć, że projekt zakresem rzeczowym obejmuje wykonanie na terenie boiska 

sportowego w Łące Prudnickiej otwartej strefy aktywności o nawierzchni trawiastej na której 

rozmieszczone zostaną urządzenia składające się na siłownię plenerową oraz strefę relaksu. 

Siłownia plenerowa będzie pełniła rolę samodzielnego obiektu rekreacyjnego, który 

wyposażony będzie w sześć następujących urządzeń treningowych: 

 drabinki pionowej + urządzenie do ćwiczeń mięśni brzucha,  

 sternik,  

 biegacz + wahadło,  

 twister + wiosła,  

 wyciskanie siedząc + steper,  

 prostownik pleców + ławka uniwersalna. 

Natomiast strefa relaksu składać będzie  z trzech urządzeń: 

 stołu rekreacyjnego umożliwiającego grę w szachy oraz chińczyka,  

 urządzenia do gry w „kółko i krzyżyk”,  

 gry zręcznościowej „UFO”. 

W ramach inwestycji wykonane zostanie również zagospodarowanie terenu składające się z 

następujących elementów:  

 4 ławek do siedzenia z oparciami,  

 1 kosza na śmieci,  

 1 stojaka dla 5 rowerów,  

 1 tablicy regulaminowej,  

 nasadzeń roślin. 

Zgodnie ze złożonym wnioskiem planujemy jego realizację w okresie lipiec – wrzesień br.      

 

9. 14 maja Komisja Europejska opublikowała listę gmin, których złożone aplikacje w ramach 

Programu WIFI4EU zostały wybrane do udzielenia wsparcia. 

Informuję, że aplikacja złożona przez Gminę Prudnik znalazła się wśród 3 400 zwycięskich 

gmin z terenu całej Unii Europejskiej i tym samym otrzyma bon o wartości do 15 tys. euro, 

który zgodnie z uregulowaniami programu WiFi4EU pokryje koszty sprzętu i instalacji 

hotspotów Wi-Fi o minimalnej przepustowości łącza nie niższej niż 30 Mbit/s na terenie 

naszego miasta. 

Gmina nasza zgodnie z uregulowaniami programu, wskazując „skupiska życia publicznego”, 

gdzie zainstalowane zostaną hotspoty WiFi4EU (punkty dostępu do bezprzewodowego 

internetu) poniesie koszty podłączenia do internetu (abonamentu) oraz konserwacji sprzętu, 

aby zapewnić bezpłatne i wysokiej jakości połączenia Wi-Fi przez okres co najmniej trzech 

lat. 

Za pośrednictwem programu WiFi4EU Komisja Europejska zamierza propagować bezpłatny 

dostęp do bezprzewodowego internetu dla mieszkańców Europy i turystów w przestrzeniach 

publicznych – takich jak parki, place, budynki publiczne, biblioteki, ośrodki zdrowia i muzea 

w całej Europie.  

Zgodnie z zapisami programu jego beneficjenci w tym i nasza gmina zobowiązani będą do 

realizacji zadania w terminie 18 miesięcy od daty podpisania umowy z Komisją Europejską. 

W chwili obecnej oczekujemy na przekazanie umowy. 

10. W związku z podjętymi inwestycjami, w wyniku których uzbrojone zostały tereny 

inwestycyjne położone na obszarze Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej przy ulicy 

Przemysłowej, w tym wybudowano sieci wodno – kanalizacyjne i drogę (obecnie 

przystępujemy do budowy jej drugiego odcinka), rozpocząłem z przedstawicielami ogrodów 

działkowych rozmowy w sprawie likwidacji ogrodów w tym rejonie. Myślę, że w przypadku 

deficytu miejsc pracy, deficytu terenów inwestycyjnych w naszej gminie, kosztów jakie 



poniosła gmina na uzbrojenie tego obszaru, przeznaczenia tych terenów w planie 

przestrzennego zagospodarowania na działalność przemysłową - decyzja moja uzyska 

wsparcie Rady Miejskiej i społeczeństwa naszej gminy. Nie stać nas na stagnację i 

niewykorzystywanie szans, które związane są z dzielnicą przemysłową miasta, tym bardziej, 

że prawie w każdym kompleksie ogrodów działkowych występuje nadpodaż wolnych działek. 

Bardzo liczę na zrozumienie działkowców mających swoje działki przy ulicy Przemysłowej, 

długo analizowałem wszystkie za i przeciw tej decyzji,  ale los naszego miasta wiąże się z 

jego rozwojem gospodarczym, bez którego nadal nasi mieszkańcy będą migrować za pracą do 

innych miast lub za granicę. Czym ściągnąć do naszego miasta młodych ludzi – tylko dobrą 

ofertą pracy, mieszkaniem i dobrym, wygodnym i bezpiecznym życiem.  

11. We wtorek spotkałem się z przedstawicielem Polskiego Funduszu Rozwoju, który 

wizytował tereny przeznaczone pod budownictwo mieszkaniowe w ramach programu 

mieszkanie + przy ulicy Skowrońskiego. Przypomnę, że Rada Miejska podjęła decyzję o 

przystąpieniu do tego programu. Po skompletowaniu grupy zainteresowanych gmin 

wykonane zostaną analizy, które  pozwolą nam ocenić realność przedsięwzięcia, koszty po 

stronie gminy i najemców i w efekcie podjąć ostateczną decyzję. 

12. 2 maja odbyły się uroczystości związane z Wojewódzkimi Obchodami Dnia Flagi RP w 

Moszczance. 

Oficjalne obchody rozpoczęły się od Mszy św. Koncelebrowanej w intencji Ojczyzny w 

Kościele Parafialnym pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Moszczance, następnie nastąpił 

przemarsz pod Pomnik 1000-lecia Państwa Polskiego, w którym wzięli udział m.in Anna 

Zalewska, Violetta Porowska, Jerzy Czerwiński, Katarzyna Czochara, Radosław Roszkowski, 

Mieczysław Partyczny oraz wielu zaproszonych gości. Po ich przywitaniu, wystąpieniach 

okolicznościowych, Apelu Pamięci oraz salwie honorowej 10 Brygady Logistycznej z Opola 

nastąpiło złożenie wieńców pod pomnikiem. 

Dalsza część obchodów, odbyła się na boisku w Moszczance gdzie na głównej scenie 

wystąpili uczniowie Szkoły Podstawowej w Łące Prudnickiej, odbył  się pokaz Młodzieżowej 

Orkiestry Dętej Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej w Kędzierzynie-Koźlu oraz liczne 

koncerty w tym występ góralskiej kapeli Mała Armia Janosika, gwiazdy wieczoru Piotra 

Rubika z Orkiestrą Symfoniczną Filharmonii Dolnośląskiej w Jeleniej Górze z koncertem The 

Best Of oraz na zakończenie obchodów Zenona Martyniuka z zespołem Akcent. 

Organizatorem wydarzenia była Poseł na Sejm RP Katarzyna Czochara, Gmina Prudnik oraz 

Stowarzyszenie Miłośników Wsi Moszczanka. 

13. W ostatnich dniach obchodziliśmy czterdziestolecie powstania Zakładu Energetyki 

Cieplnej w Prudniku. 01.01.1979 r. powstał Zakład Energetyki Cieplnej Prudnik w ramach 

Wojewódzkiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Opole (WPEC Opole) na bazie mienia 

Rejonowego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Prudnik i 

Spółdzielni Mieszkaniowej. Ciepłownia Rejonowa została wybudowana w 1982 roku. Spółka 

Zakład Energetyki Cieplnej Spółka z o.o. powstała 01.05.1998 r. w wyniku komunalizacji 

Wojewódzkiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Opole (WPEC Opole). Jedynym 

udziałowcem Spółki jest Gmina Prudnik.   Zakład Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. jest 

głównym producentem i dystrybutorem energii cieplnej na potrzeby centralnego ogrzewania i 

ciepłej wody dla miasta Prudnika. Podstawowym przedmiotem działalności Spółki jest: 

wytwarzanie ciepła, przesyłanie i dystrybucja ciepła. 

Z okazji  Jubileuszu pozwoliłem sobie na kwerendę zdarzeń związanych z powstaniem w 

1998r. Spółki ZEC Prudnik i za swój obowiązek uznaję wspomnieć o odwadze Rady 

Miejskiej, która podjęła decyzję o przejęciu części majątku byłego WPEC na rzecz Gminy 

Prudnik, a w szczególności o determinacji ówczesnych radnych Rady Miejskiej w Prudniku w 

procesie podjęcia tych decyzji, w tym obecnego Senatora RP Pana Jerzego Czerwińskiego. 



Również z perspektywy czasu podziękowania należą się pracownikom Urzędu Miejskiego, 

którzy uczestniczyli w tym złożonym procesie.  

Pracownikom i Zarządowi Spółki składam serdeczne podziękowania za wkład w rozwój 

spółki Zakład Energetyki Cieplnej Prudnik. 

14. 10 maja Muzeum Ziemi Prudnickiej obchodziło jubileusz 60-lecia działalności. Muzeum 

w Prudniku powstało  10 maja 1959 roku, początkowo jako oddział Muzeum Śląska 

Opolskiego, a od roku 1968 jako samodzielna placówka. Placówka ta osiągnęła swoją pozycję 

dzięki osobom zaangażowanym w jej funkcjonowanie w tym pracowników i kierownictwa w 

osobach między innymi: Pani Małgorzaty Dutkiewicz, Anny Ślesik, Pani Architekt Urszuli 

Rzepieli, która w zasadniczy sposób przyczyniła się do wyznaczenia kierunków rozwoju 

placówki oraz wypracowania nowatorskiej, lokalnej koncepcji ekspozycji zasobów 

muzealnych.  

Wszystkim, którzy kiedyś i dziś przyczynili się do pamięci o historii Ziemi Prudnickiej z 

serca dziękuję. 

15. Podpisana została umowa na realizację projektu pt. Promocja i upowszechnianie walorów 

terenów wiejskich Gminy Prudnik.Projekt jest realizowany na podstawie umowy z dnia 

7.05.2019r. w ramach Planu Działania Krajowej Sieci Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 

Plan operacyjny na lata 2018-2019 

Okres realizacji projektu: 15.05.2019 – 31.10.2019  

Wysokość kosztów kwalifikowalnych projektu wynosi 11 061,38 zł 

Zakres rzeczowy projektu obejmuje opracowanie i wydruk folderu w ilości 3000 sztuk. W 

folderze zamieszone zostaną ilustracje zdjęciowe, mapka turystyczna z obszaru Gminy 

Prudnik oraz informacje dotyczące życia mieszkańców sołectw, ich lokalnego dziedzictwa 

kulturowego, kulinarnego i przyrodniczego, zwyczajów i tradycji, form rekreacji i sportu.  

16. Województwo Opolskie podsumowuje 15 lat członkostwa w UE oraz działania 

podejmowane w obszarze opolskiej nauki i edukacji. Podczas uroczystej Gali, która odbyła 

się 13 maja 2019 r. zostały wyłonione najlepsze regiony. Miałem zaszczyt osobiście odebrać 

Opolską Gwiazdę Europy, która została przyznana Gminie Prudnik. To wyjątkowe 

wyróżnienie przyznane przez Marszałka Województwa Opolskiego zostało przyznane naszej 

Gminie za pozyskiwanie z sukcesem środków europejskich na rozwój edukacji w 

Województwie Opolskim. Wszystkim, którzy w przeszłości przyczynili się do tego 

wyróżnienia składam serdeczne gratulacje i podziękowania. 

17. Blisko 100 Ochotników Straży Pożarnej wzięło udział w gminnych zawodach strażackich, 

które odbyły się 19 maja 2019 r. na boisku sportowym w Niemysłowicach. OSP Szybowice 

okazało się najlepszą drużyną, która otrzymała czek o wartości 1000 zł ufundowany przez 

Marszałka Województwa Opolskiego Pana Andrzeja Buły, który na moje zaproszenie 

obserwował te zawody. Zawody były współfinansowane ze środków Gminy Prudnik.  

18. 7 maja druhny i druhowie Ochotniczych Straży Pożarnych wzięli udział w gali 

zorganizowanej w DomExpo w Opolu. II Samorządowa Gala Strażacka zgromadziła 

ochotników z całego województwa. Podczas gali zostały przyznane liczne wyróżnienia. Miły 

akcent gali dotyczył pana Andrzeja Gajewskiego radnego naszej Rady, który  jako jeden z 

dwudziestu osób został odznaczony Oznaką Honorową "za zasługi dla Województwa 

Opolskiego", Natomiast w plebiscycie NTO Strażak Opolszczyzny wygrał Bogdan Tracz z 

OSP Rudziczka. Obu panom składam serdeczne gratulacje.  

19. 19 lutego 2019 roku jednostka OSP w Moszczance złożyła, za pośrednictwem 

Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Opolu, wniosek o 

dofinansowanie średniego samochodu pożarniczego. Po wstępnej weryfikacji wniosek OSP 

Moszczanka został przekazany do Komendanta Głównego PSP z rekomendacją o jego 

dofinansowanie. Warunkiem otrzymania dofinansowania jest posiadanie wkładu własnego 

jednostki w wysokości około 248.000,00zł. 



Pozostała kwota tj.  512.000,00 złotych pochodzić będzie z : MSW – 278.000,00; Komenda 

Główna PSP – 100.000,00; NFOŚIGW 134.000,00. 

24 maja 2019r zadeklarowałem pomoc finansową Gminy Prudnik w zakupie pojazdu w 

kwocie 100.000,00złotych. Jednostka OSP Moszczanka jest w obecnej chwili na etapie 

zbiórki pozostałych brakujących środków. 

20. Jestem winien Państwu informację dotyczącą naszych rozmów z klubem Pogoń 

koszykarze. Praktycznie od stycznia poszukujemy modelowego rozwiązania na 

funkcjonowanie sportu gminnego, w tym jak efektywnie winny być wykorzystywane środki 

przekazywane na ten cel przez gminę. Cały czas jednak mamy na uwadze dobro całego sportu 

w gminie począwszy od LZS-ów, poprzez pierwszoligowy zespół, po dyscypliny, w których 

mamy osiągnięcia mistrzów Polski i Europy. Jest to zadanie bardzo trudne, gdyż wymaga 

rozwagi i uwzględniania interesów wielu grup. Można powiedzieć, że Pogoń koszykarze była 

dla nas pierwszym klubem, który przedstawił problemy funkcjonowania sportu w gminie, w 

których  trudno jest pozyskać sponsora strategicznego, gdzie sponsoring tworzy się z kilku 

często zmieniających się donatorów. Rozważaliśmy wiele koncepcji od dotychczasowej 

formy finansowania sportu po utworzenie podmiotu całkowicie zależnego od gminy - do 

utworzenia spółki klubów sportowych działających w gminie - włącznie. 

Jest to proces skomplikowany i wymaga czasu oraz pogodzenia interesu wszystkich 

beneficjentów środków pochodzących z budżetu gminy Prudnik. 

Kolejnym krokiem w ustaleniu zasad finansowania sportu w Gminie Prudnik będzie 

posiedzenie Rady Sportu, które planuję zwołać z udziałem wszystkich klubów w czerwcu. 

Reasumując uważam, że Gmina Prudnik zrobi wszystko, aby: 

- względy proceduralne i finansowe nie stały na przeszkodzie, aby POGOŃ Prudnik - 

koszykarze grała w I lidze , 

- wszystkie kluby sportowe  traktowane były według  równych obiektywnych  zasad. 

21. W związku z ustalaniem ram programu ochrony powietrza na terenie Gminy Prudnik 

zobowiązałem prezesa Zakładu Usług Komunalnych do wprowadzenia całkowitego zakazu 

używania dmuchaw do sprzątania  chodników i trawników będących w zarządzie Spółki. 

Zobowiązałem się, jako właściciel Spółki do sfinansowania zakupu przez Gminę  maszyny 

sprzątającej  prowadzonej ręcznie lub tzw. przyczepy zamiatającej.  

22. Na zaproszenie partnerskiego miasta Krnov wziąłem udział w uroczystości 

upamiętniającej 74. rocznicę wyzwolenia miasta Krnov przez Armię Czerwoną. Obchody 

odbyły się 6 maja 2019 r. 

23. Informuję mieszkańców Gminy Prudnik, iż Marszałek Województwa Opolskiego ogłosił 

nabór wniosków do trzeciej edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego 

Województwa Opolskiego w ramach którego mieszkańcy województwa w tym również 

naszej gminy mogą składać wnioski o dofinansowanie zadań o charakterze: 

·  prospołecznym,  

·  prozdrowotnym,  

·  kulturalnym,  

·  edukacyjnym,  

·  sportowym,  

·  turystycznym. 

Zgodnie z ogłoszonym regulaminem zgłaszane zadania mogą posiadać zasięg powiatowy lub 

zasięg subregionalny przy czym szacunkowa wartość zgłaszanego przez mieszkańców 

zadania o zasięgu powiatowym nie może być niższa niż 50 000 zł ani wyższa niż 100 000 zł, 

natomiast o zasięgu subregionalnym nie może być niższa niż 70 000 zł ani wyższa niż 150 

000 zł.  

Warto w tym miejscu dodać, iż wartość wnioskowanego wsparcia może stanowić aż 100% 

wartości planowanego zadania. 



Wypełnione formularze wniosków przyjmowane będą w Urzędzie Marszałkowskim 

Województwa Opolskiego od 10 do 30 czerwca br. 

Gorąco zachęcam mieszkańców gminy do składania wniosków i deklaruję  pomoc 

pracowników Urzędu Miejskiego - a w szczególności pracowników Referatu Programów 

Rozwojowych - w technicznym opracowaniu wniosków z pomysłami do budżetu. 

Przypomnę Państwu, że w ramach drugiej edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego 

Województwa Opolskiego kwotą 84 050,00 zł (stanowiącą 100% kosztów) wsparty został 

projekt pn. „Organizacja cyklu 9-ciu imprez integracyjnych na terenach wiejskich Gminy 

Prudnik”, który jest w trakcie realizacji. 

24. Już dziś zapraszam wszystkich mieszkańców na 22. Wystawę Twórców Ludowych i 

Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko – Czeskiego, która odbędzie się w dniach 7 - 9 

czerwca, na hali sportowej przy ul. Łuczniczej w Prudniku.  

Wśród mnóstwa atrakcji prezentacja malarstwa, rzeźby, garncarstwa, koronkarstwa, biżuterii, 

metaloplastyki. Ponadto degustacja regionalnych potraw, występy zespołów muzycznych, 

warsztaty z rękodzieła artystycznego. Po raz pierwszy Aleja pszczół i miodów na Wystawie 

Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko - Czeskiego. Liczne 

atrakcje dla zwiedzających, sprzęt pszczelarski, wykonywanie barci pszczelej oraz rodziny 

pszczele w przeszklonych ulach.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska zapytała czy ktoś ma uwagi i pytania w 

sprawie informacji przedstawionej przez Burmistrza Prudnika Grzegorza Zawiślaka. 

Radna Teresa Barańska odnosząc się do zakończonych prac remontowych kamienicy przy 

ul. Szkolnej w Prudniku, która w ubiegłym roku uległa spaleniu. Radna podziękowała w 

imieniu własnym i mieszkańców strażakom, którzy z poświęceniem ratowali życie, zdrowie 

oraz mienie mieszkańców. Podziękowała również Burmistrzowi Prudnika Grzegorzowi 

Zawiślakowi i Prezesowi Zakładu Usług Komunalnych Władysławowi Podróżnemu za 

profesjonalne wykonanie remontu spalonej kamienicy.  

Burmistrz Prudnik Grzegorz Zawiślak obiecał, że w przyszłorocznym budżecie chciałby 

zaplanować dużo większą kwotę na remonty kamienic, tak aby mieszkańcy mogli w nich 

godnie mieszkać.  

Radna Zofia Zeprzałka-Krzemień zapytała kiedy mieszkańcy mogą się spodziewać 

realizacji zadania w ramach programu „Mieszkanie+”. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak odpowiedział, że proces realizacji trwa. W 

pierwszej kolejności konieczne jest przeanalizowanie sytuacji, a dopiero później podjęcie 

decyzji o przystąpieniu do programu.  

Radna Zofia Zeprzałka-Krzemień odniosła się do wprowadzonego zakazu używania 

dmuchaw do sprzątania  chodników i trawników. Poprosiła o uszczegółowienie informacji 

czy wydane zostało stosowne zarządzenie. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak poinformował, że nie wydał zarządzenie lecz 

polecenie zobowiązujące prezesa Zakładu Usług Komunalnych do wprowadzenia 

całkowitego zakazu używania dmuchaw do sprzątania  chodników i trawników będących w 

zarządzie Spółki ZUK. Burmistrz poinformował, że wpływ na decyzję nie miał hałas lecz 

unoszący się pył, który jest szkodliwy dla środowiska. 

Radny Edward Mróz zapytał czy w związku z rozstrzygniętymi przetargami na remonty ulic 

Azaliowa, Kalinowa, Jaśminowa konieczne będzie jeszcze szukanie dofinansowań czy 

wszystko zostanie zrealizowane ze środków gminnych.  

Burmistrz poinformował, że pieniądze są zabezpieczone, wnioski o dofinansowanie złożone 

a ogłoszone przetargi, w wyniku ryzyka i ogłoszenia ich wcześniej niż inni spowoduje, że 

będą tańsze. Końcem czerwca lub początkiem lipca rozstrzygnie się czy Gmina Prudnik 

otrzyma dofinansowanie na budowę tych dróg.  

Radny Edward Mróz zapytał na jakim etapie są działania dotyczące zakupu terenu przez 



czeskiego przedsiębiorcę w strefie ekonomicznej. 

Burmistrz Prudnika poinformował, że czeski przedsiębiorca, o którym mowa jest 

zadowolony ze współpracy, jednak czeka jeszcze na decyzję odnośnie kredytowania 

inwestycji. Burmistrz zakomunikował, że musimy być cierpliwi i jeszcze trochę poczekać.  

Radny Ryszard Czeczel podziękował za ogłoszenie przetargów i przystąpienie do realizacji 

zadania remontu ulic Jaśminowa, Azaliowa i Kalinowa, na którą mieszkańcy czekają od 10 

lat.  Ma nadzieję, że również dojdzie do skutku remont ulicy Dębowa.  

Burmistrz Prudnika zakomunikował, że nie niedługim czasie będzie ogłoszony również 

przetarg na remont ulicy Dębowej.  

Radny Tomasz Wisła cieszy się, że Burmistrz preferuje prosportowy nurt i że Gminie nie są 

obce problemy związane ze sportem w Prudniku. Prosi o przytoczenie chociażby zarysu i 

planów na rozwój sportu w Gminie Prudnik, np. związanych z koszykówką. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak poinformował, że w miesiącu czerwcu odbędzie 

się spotkanie Rady Sportu, na którą zaprosił radnego. Nie chce aby na tym etapie coś 

wypłynęło. Poinformował, że Pogoni Prudnik potrzebny jest strategiczny sponsor, jednak on 

o takiego zabiegać nie może.  

Radna Ludmiła Lisowska zapytała czy są jakieś plany odnośnie sportowych klas piłkarskich 

i koszykarskich. Zakomunikowała, że ostatnie klasy gimnazjum kończą właśnie edukację i 

szkoda byłoby zaniechać tych działań.  

Burmistrz Prudnika poinformował, że odbył rozmowy z Dyrektor GZOiW Panią Marią 

Strońską, jednak inicjatywa i chęć utworzenia sportowych klas powinna wyjść od uczniów i 

rodziców, gdyż Gmina nie powinna tworzyć ich na siłę, ponieważ nie będzie to skierowane w 

dobrym kierunku.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 
Przewodnicząca Rady przedstawiła sprawozdanie ze swojej działalności za okres od 28 

kwietnia 2019 r. do 28 maja 2019 r. o następującej treści: 

1. W dniu 02 maja 2019 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na IX sesji Rady z dnia 28 kwietnia 2019 r., celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

2. 2 maja 2019r uczestniczyłam w XI obchodach Wojewódzkich Święta Flagi w Moszczance 

3. 3 maja 2019r brałam udział w Prudnickich obchodach Święta Konstytucji 3 Maja 

4. W dniu 6 maja 2019 r. do Biura Rady wpłynęła Uchwała nr 132/2019 z dnia 24 kwietnia 

2019 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. pozytywnej 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018 r. Po zapoznaniu się z w/w opinią w 

dniach 20 i 27 maja 2019 r. odbyły się posiedzenia Komisji Rewizyjnej podczas, których 

podjęta została Uchwała Nr 1/2019 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 27 

maja 2019 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Prudnika z 

wykonania budżetu Gminy Prudnik za rok 2018. Następnie w dniu 28 maja 2019 r. w/w 

uchwała wraz z uzasadnieniem i protokołami z posiedzeń została przekazana do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej celem zaopiniowania. 

5. 6 maja 2019r uczestniczyłam w XII spotkaniu Klubu Społeczeństwo pod tytułem „Co 

nauka społeczna Kościoła może dać politykowi i samorządowcowi” 

6. Dnia 06 maja 2019 r. zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady 

Miejskiej w Prudniku złożone na IX sesji Rady Miejskiej w dniu 29 kwietnia 2019 r. W 



dniach 14 i 15.05.2019 r. przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania, które 

złożone zostały w okresie między sesyjnym.   

7. 9 maja 2019r uczestniczyłam w IV Konferencji Bibliotekarzy Powiatu Prudnickiego, która 

odbyła się w Miejskiej i Gminnej Bibliotece w Prudniku 

8. 10 maja 2019r brałam udział w obchodach Jubileuszu 60 – lecia Powstania Muzeum Ziemi 

Prudnickiej 

9. 19 maja 2019r uczestniczyłam  w Gminnych Zawodach OSP w Niemysłowicach 

10. 23 maja 2019r brałam udział w obchodach 40 – lecia Powstania Zakładu Energii Cieplnej 

w Prudniku 

11. 24 maja 2019 r. do Biura Rady wpłynęło pismo Zarządu Powiatu z prośbą o pilne 

podjęcie inicjatywy w sprawie podjęcia Uchwały Rady Miejskiej w Prudniku dotyczącej 

wzniesienia pomnika upamiętniającego Stanisława Szozdę.  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma uwagi i pytania w sprawie informacji przedstawionej 

przez Przewodniczącą. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania przedstawił Zastępca Burmistrza Jarosław 

Szóstka. 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka udzielił odpowiedzi na następujące interpelacje i 

zapytania: 

 

1) Andrzej Gajewski: 

dot. przekazania boiska sportowego w Wierzbcu w administrowanie Ośrodkowi Sportu i 

Rekreacji w Prudniku 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

2) Andrzej Gajewski: 

dot. przekazania terenu Wiejskiego Domu Kultury w Szybowicach w administrowanie 

Prudnickiemu Ośrodkowi Kultury 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

3) Zofia Zeprzałka-Krzemień: 

dot. naprawy ścieżki przy ul. Lipowej 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

4) Zofia Zeprzałka-Krzemień: 

dot. zmiany przeznaczenia budynku przy Placu Zamkowym 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

5) Edward Mazur: 

dot. interwencji Straży Pożarnej przy Przedszkolu nr 6 w Prudniku 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

6) Edward Mazur: 

dot. rozwiązania kwestii blokowania przez kierowców ul. Jesionkowej w Prudniku 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

7) Edward Mazur: 

dot. kontroli dokumentów uprawniających do zniżek dla osób korzystających z komunikacji 

miejskiej 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

8) Edward Mazur: 

dot. ustalenia właściciela działki przy ul. Podgórnej 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

9) Jacek Urbański: 



dot. stosowania uchwał Rady Miejskiej w Prudniku związanych z gospodarowaniem 

mieszkaniowymi zasobami Gminy 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

10) Katarzyna Licznar: 

dot. ustawienia latarni na wjeździe na ul. Kochanowskiego 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

11) Rafał Bolibrzuch: 

dot. wykonanych prac na boiskach w łące Prudnickiej i w Prudniku przy ul. Kolejowej 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

12) Arkadiusz Zaczyński: 

dot. wykonania nawierzchni podwórka oraz nałożenia nowej warstwy tynku przy ul. Plac 

Wolności 1 w Prudniku 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

13) Ludmiła Lisowska: 

dot. powstania w Prudniku Domu Dziennego Pobytu oraz utworzenia kolejnych Klubów 

„Senior+” 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

14) Ryszard Czeczel: 

dot. naprawy jezdni przy Alei Lipowej w Prudniku 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

15) Alicja Isalska: 

dot. wykonania drogi wewnętrznej przy ul. Spokojnej w Prudniku 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 

16) Ludmiła Lisowska: 

dot. poprawy ruchu drogowego i bezpieczeństwa przy ul. Dąbrowskiego w Prudniku 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

17) Tomasz Wisła: 

dot. braku stojaków rowerowych w części centralnej miasta 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 

18) Tomasz Wisła: 

dot. nieczynnej toalety na terenie Koziej Góry 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby odnieść się do 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

Głos zabrał Radny Edward Mazur, który podziękował Inspektorowi Wydziału Inwestycji 

Andrzejowi Ziole za szybką interwencję i sprawne zabezpieczenie zgłoszonego przez niego 

uszkodzenia nawierzchni chodnika przy ul. Sądowej w Prudniku. Radny odniósł się również 

do odpowiedzi na interpelację dotyczącą interwencji Straży Pożarnej przy Przedszkolu nr 6 w 

Prudniku. Poprosił, aby chociaż dwa razy w tygodniu Straż mogła napominać w tym miejscu 

kierowców.  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak poinformował, że rokrocznie Policja była 

wspierana finansowo przez Gminę Prudnik, jednak w ubiegłym roku nie zaplanowano tych 

środków w budżecie. Policja boryka się z brakami kadrowymi i trwającymi szkoleniami, 

jednak ma nadzieję, że od września wspólnie z Komendantem znajdą rozwiązanie tej kwestii. 

Burmistrz poinformował, że  strażników miejskich jest tylko czterech i pracują oni na dwie 

zmiany. Zaproponował, że można skupić się na rozwoju Straży Miejskiej, jeśli Radni mają 

taką sugestię.  

Radna Zofia Zeprzałka-Krzemień cieszy się, że teren przy Klasztorku, o którym pisała 

wiele interpelacji, został uporządkowany. Podziękowała za interwencję Burmistrzowi 



Grzegorzowi Zawiślakowi oraz Naczelnikowi Wydziału Gospodarki Komunalnej Szymonowi 

Kroczakowi. Poprosiła również o interwencję przy ul. Lipowej. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak poinformował, że stara się wykonywać zadania i 

wszelkie naprawy w ramach dostępnych środków. Poinformował, że w bieżącym porządku 

obrad radni zagłosują nad możliwością zakupu koszy na śmieci, które mają zostać 

umieszczone na ul. Poniatowskiego. W sprawie prośby o interwencję przy ul. Lipowej 

Burmistrz Prudnika zakomunikował, że w ramach możliwości będzie ona naprawiana.  

Głos zabrał Radny Tomasz Wisła, który podziękował za chęć postawienia stojaków 

rowerowych w części centralnej miasta. Uważa, że również mieszkańcy i użytkownicy będą 

wdzięczni. Radny odniósł się również to odpowiedzi na interpelację dotyczącą toalety na 

Klasztorku. Zapytał czy poprzez odpowiedź ma rozumieć, że toaleta będzie już teraz dostępna 

dla użytkowników. 

Radny Edward Mazur nadmienił, że ostatnio podczas pikniku rodzinnego widział jak 

traktowane są te toalety i uważa, że należy je udostępniać, ale za przysłowiową złotówkę. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak informując, że mienie to 

zostało przekazane do ZUK w zarząd. Zasugerował, że podejrzewa, iż płatność może 

spowodować akty wandalizmu i chęć kradzieży drobnych kwot, a zniszczenia i koszty 

naprawy mogą przerosnąć zebrane środki.  

Radny Rafał Bolibrzuch odniósł się do odpowiedzi na swoją interpelację dotyczącą boisk 

sportowych przy ul. Kolejowej w Prudniku oraz w Łące Prudnickiej i zakomunikował, że 

odpowiedź jest nieprawdziwa, gdyż na boisku w Łące nie ma możliwości grania dla 

zawodników. Poinformował, że czeka na dokładne wyliczenia z Ośrodka Sportu i Rekreacji 

jaki koszt został poniesiony na konserwację boisk. 

Radna Ludmiła Lisowska poruszyła kwestię osób starszych i niepełnosprawnych w Gminie 

Prudnik.  

Burmistrz Prudnika poinformował, że jest w trakcie analizy prawnej, która ma za zadanie 

sprawdzenie na ile możliwe jest wykorzystanie świetlic środowiskowych na „Kluby Senior+” 

i ewentualne łączenie funkcji.  

 

/Przewodnicząca ogłosiła przerwę/ 

/Po przerwie/ 

 

5. Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego w gminie Prudnik od 1 lipca 

2019 r. (druk nr 145) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały informację. Przewodnicząca zwróciła się z 

zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonej informacji. Poinformowała, 

że Informacja o funkcjonowaniu publicznego transportu zbiorowego w gminie Prudnik od 1 

lipca 2019 r. była szeroko omawiana podczas posiedzeń wszystkich komisji. 

Radna Ludmiła Lisowska zapytała czy jest możliwe aby uczniowie ze Szkoły Podstawowej 

nr 1 w Prudniku dojeżdżający do budynku przy ul. Armii Krajowej na zajęcia mogli korzystać 

z komunikacji miejskiej bezpłatnie. Zapytała również o taką możliwość dla uczniów szkół w 

centrum dojeżdżających na krytą pływalnię „Sójka”. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak odpowiedział, że powyżej 3 km uczniowie 

dowożeni są do szkół i wtedy jest to komunikacja bezpłatna. Poinformował, że Rada Miejska 

jest władna aby wprowadzić takie zniżki dla uczniów na terenie Gminy i koszty ponosi wtedy 

Miasto. Na chwilę obecną uczniowie jeżdżą w ramach biletów ulgowych. 

Radna Ludmiła Lisowska ma świadomość, że są to koszty, jednak nie wie dokładnie jakie. 

Podziękowała Burmistrzowi za przychylność w tej sprawie. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak zakomunikował, że pozostało jeszcze trochę czasu 



do nowego roku szkolnego i myśli że do tego czasu podjęta zostania odpowiednia decyzja. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Doraźnej (druk nr 170) 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczącego Komisji Doraźnej o odczytanie 

treści Sprawozdania. Przewodniczący Komisji Doraźnej Josel Czerniak odczytał 

Sprawozdanie z działalności Komisji Doraźnej. Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem 

czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego Sprawozdania. 

Głos zabrał Radny Zygmunt Bochenek, który zwrócił się z zapytaniami do Prezesa ZWiK 

Pawła Kaweckiego dotyczącymi funkcjonowania kanalizacji w Gminie Prudnik. Pytania 

uzasadnił brakiem informacji podczas pracy Komisji Doraźnej, w której brał udział. 

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki odpowiedział na pytania 

Radnego. Wyjaśnił dokładnie kwestie wynikające z zapytań Radnego. 

Radny Zygmunt Bochenek zadał pytanie dotyczące ewentualnych kosztów związanych z 

depopulacją ludności ze wsi Gminy Prudnik. 

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki poinformował, że koszty 

powinny być równe dla wszystkich mieszkańców Gminy i nie należy ich różnicować.  

Radny Josel Czerniak zakomunikował, że należy zmobilizować mieszkańców do 

odprowadzania ścieków do kanalizacji i warto byłoby wspomóc mieszkańców finansowo w 

możliwości podłączenia się do kanalizacji.  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak uważa, że jest to problem występujący od wielu lat 

i należy się z nim w końcu zmierzyć. Zaproponował dogłębną analizę pomysłu Radnego i 

dalszą dyskusję w tym temacie. Chce aby podjęta decyzja była słuszna i nikt nie oskarżył 

Gminy o niegospodarność. 

Radny Jacek Urbański poprosił o wyjaśnienie i przedstawienie kalkulacji kosztów 

dotyczących różnych rodzajów kanalizacji. 

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki poinformował, że podczas 

posiedzeń Komisji Doraźnej temat był dokładnie omówiony przez zaproszonego eksperta w 

tej dziedzinie. Wyjaśnił różnicę pomiędzy metodami skanalizowania wsi gminy.  

Radny Jacek Urbański zakomunikował, że takie dokładne informacje powinny być 

przedstawione przez Prezesa ZWiK Radzie Miejskiej i wówczas Rada dopiero powinna nad 

tym głosować.  

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki stwierdził, że dane takie są 

publicznie dostępne, również w mediach.  

Radny Zygmunt Bochenek zapytał o ilość studni tłocznych w Szybowicach i co ile metrów 

można takie studnie wpuszczać w ziemię.  

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki przedstawił różnice pomiędzy 

metodami realizacji kanalizacji. Stwierdził, że pytanie Radnego jest nieszczegółowe i 

sprzeczne. 

Do dyskusji włączył się Radny Tomasz Wisła, który poprosił uszczegółowienie informacji 

przeczytanych w Sprawozdaniu z działalności Komisji Doraźnej.  

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki odpowiedział na pytania 

radnego. 

Radny Andrzej Gajewski uważa, że toczące się dyskusje są krokiem wstecz, gdyż temat 

kanalizacji Szybowic został już dawno podjęty przez Radę Miejską w Prudniku. Uważa, że 

mimo iż skanalizowanie reszty wsi jest drogie, jednak należy dążyć do rozwiązania tej 

kwestii. Uzasadnił swoje zdanie informując, że odprowadzanie ścieków do rowów jest 

nieekologiczne i często karane przez Straż Miejską.  

Radny Tomasz Wisła odpowiedział, że wyraził swoje zdanie na podstawie rozmów z 

mieszkańcami Szybowic.  



Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak stwierdził, że ciężko jest mieć stuprocentową 

pewność, że wnioski Komisji Doraźnej są słuszne, jednak należy jakąś decyzję podjąć. 

Poinformował, że to nie Straż Miejska sprawdza i kara mieszkańców za nieodprowadzanie 

ścieków do ZWiK, tylko mieszkańcy sami proszą wielokrotnie o interwencję w tej kwestii. 

Zapytał Prezesa ZWiK o koszt montażu liczników i podliczników. 

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki wyjaśnił zagadnienie. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak poinformował, że Komisja Doraźna przedstawiła 

swoje zdanie, a Radni jeśli się zgadzają zagłosują „za”, jeśli się nie zgadzają to zagłosują 

„przeciw”. 

Sołtys Wsi Czyżowice Alicja Zawiślak przedstawiła swoje zdanie na temat kanalizacji we 

wsi Czyżowice. Zapytała o możliwe rozwiązania skanalizowania tej wsi. 

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki odpowiedział na pytanie Pani 

Sołtys.  

Radny Andrzej Gajewski odnosząc się do przedłożonego Sprawozdania poinformował, że 

nie ma w nim mowy o Szybowicach, a to one wywołały największą dyskusję podczas tego 

posiedzenia. Zwrócił się również do Burmistrza, że popiera formę karania mieszkańców, 

którzy nie odprowadzają ścieków do ZWiK.   

Radny Jacek Urbański uważa, że dyskusja nie zakończy się dopóki nie zostaną 

przedstawione Radzie dokładne dane w tym zakresie. Wówczas Rada będzie miała ogólny 

pogląd i będzie mogła podjąć słuszną decyzję.  

Radny Zbigniew Kosiński wyraził zdanie, że wnioski Komisji Doraźnej są słuszne i się z 

nimi zgadza.  

Radny Josel Czerniak poinformował, że Gmina jest zobowiązana do ochrony środowiska, 

podobnie jak do walki ze smogiem. I to wszystko kosztuje. Dlatego po zatwierdzeniu 

Sprawozdania należy opracować szczegóły techniczne i wówczas przedstawić je Radzie. 

Przewodnicząca zakończyła dyskusję. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie Sprawozdanie z działalności Komisji Doraźnej (druk 

nr 170: 

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie z działalności Komisji Doraźnej (druk nr 170).  

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Teresa Barańska, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Doraźnej (druk nr 170) 

zostało przyjęte. 

/treść Sprawozdania z działalności Komisji Doraźnej stanowi załącznik nr 21/ 

 

 

7. Gospodarka finansowa: 



 

1) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

spółki Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Głubczycach Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 168) - uzasadnienie do projektu uchwały 

stanowi druk nr 145 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który został szeroko 

omówiony podczas posiedzeń wszystkich komisji. Przewodnicząca zwróciła się do radnych z 

zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Gminy Prudnik do spółki Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w 

Głubczycach Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 168): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do spółki 

Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Głubczycach Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 168) - uzasadnienie do projektu uchwały stanowi druk nr 145.  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/149/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Gminy Prudnik do spółki Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w 

Głubczycach Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie dotacji celowej z budżetu Gminy Prudnik dla Jednostki 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Moszczance 

 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który został szeroko 

omówiony podczas posiedzeń wszystkich komisji. Przewodnicząca zwróciła się do radnych z 

zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radny Andrzej Gajewski wyraził radość z zakupu samochodu dla JOSP Moszczanka. W 

imieniu zarządu Jednostki w Szybowicach wyraził niezadowolenie z faktu, że decydenci nie 

wzięli pod uwagę, że jednostka w Szybowicach także aplikowała o te środki i jako jedyna w 

Gminie należy do Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego i od 22 lat czeka na zakup 

takiego pojazdu. Przedstawił uzasadnienie i zdanie Zarządu Jednostki. Zapytał Burmistrza o 

możliwość pozyskania lepszego od obecnego pojazdu dla Jednostki w Szybowicach. 

Uzasadnił, że obecny samochód często się psuje i obniża to jakość wykonywanej pracy. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak odpowiedział na pytanie. Poinformował o 

rozmowie z Panią Wicewojewodą Violettą Porowską, w której zwrócił się z prośbą o 

możliwość dofinansowania zakupu pojazdu dla Jednostki OSP w Szybowicach. 

Radny Zbigniew Kosiński zastanawia się nad sensem zakupu  tak drogiego pojazdu, który 



będzie wyjeżdżał kilka razy w roku. Nie jest do końca przekonany, co do tego zakupu i 

wyboru jednostki, której zakup ten zostanie dokonany. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak zakomunikował, że Gminie Prudnik potrzebne są 

trzy takie pojazdy, jednak kolejności zakupu nie chce komentować. 

Sołtys Wsi Moszczanka Mieczysław Partyczny odniósł się do zarzutów wobec zakupu 

pojazdu dla Jednostki OSP w Moszczance. Wyraził niezadowolenie wobec protestów 

wcześniej wypowiadających się Radnych. 

Do dyskusji włączył się Radny Paweł Licznar odnosząc się do słów Radnego Zbigniewa 

Kosińskiego podał przykład ubiegłorocznego pożaru w Szybowicach i strat w mieniu. 

Poinformował, że ludzkie życie nie ma ceny, wobec czego taki zakup zwróci się zapewne w 

ciągu jednego roku. 

Radny Tomasz Wisła zaproponował, aby Jednostkę w Moszczance wprowadzić do 

wcześniej wspomnianego Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. 

Radny Stanisław Mięczakowski  uważa że prowadzona dyskusja jest jałowa, gdyż wnioski 

zostały złożone i rozpatrzone. Należy cieszyć się, że chociaż jeden nowy wóz trafi do Gminy 

Prudnik. Poprosił o zakończenie dyskusji. 

Radny Jacek Urbański zgodził się z przedmówcą. Zakomunikował, że odpowiednia komisja 

dokonała wyboru, na podstawie złożonych dokumentów. Radny uważa, że nie powinno się 

mieszać w to Pani Poseł, o której sugerują Radni i zarzucać jej stronniczość.  

Radny Andrzej Gajewski odniósł się do słów Sołtysa Wsi Moszczanka Mieczysława 

Partycznego. Poinformował, że jest za zakupem pojazdu, jednak wyraża swoje zdanie.  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak uważa, że jeśli dojdzie do finalizacji zakupu to 

podziękuje za  lobbowanie i pomoc Pani Poseł, która angażuje się w sprawy i problemy 

mieszkańców Gminy Prudnik. Poinformował, że nie powinna być tu poruszana kwestia barw 

politycznych, gdyż każdemu należy się podziękowanie, jeśli wspiera naszą gminę.  

Radna Urszula Rzepiela zakomunikowała, że Posłanka Katarzyna Czochara promuje i 

wspiera naszą gminę w wielu aspektach i Radna nie uważa to za coś złego. Zakomunikowała, 

że należy docenić fakt, że ktoś na zewnątrz wspiera Gminę Prudnik.  

Radny Andrzej Gajewski ponowił pytanie do Burmistrza odnośnie zakupu pojazdu dla 

Jednostki w Szybowicach. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak poinformował, że w następnej kolejności 

Jednostka w Szybowicach będzie brana jako pierwsza pod uwagę. Przypomniał o rozmowie z 

Wicewojewodą Violettą Porowską, która obiecała się pochylić nad tematem. 

Przewodnicząca Rady zakończyła dyskusję. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie dotacji celowej z budżetu 

Gminy Prudnik dla Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Moszczance  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dotacji celowej z budżetu Gminy Prudnik dla Jednostki 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Moszczance - propozycja zmiany w porządku obrad (do 

zatwierdzenia przez Radę Miejską w Prudniku).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 



NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/150/2019 w sprawie dotacji celowej z 

budżetu Gminy Prudnik dla Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Moszczance została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok (druk nr 

146a) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który został 

wprowadzony do porządku obrad w związku z wyżej podjętymi uchwałami. Przewodnicząca 

zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego 

projektu uchwały. 

Radny Zbigniew Kosiński zapytał Zastępcę Skarbnika Jana Zapałę o  kwotę i przeznaczenie 

środków zaoszczędzonych w związku ze strajkiem nauczycieli w Gminie Prudnik.  

Zastępca Skarbnika Gminy Prudnik Jan Zapała poinformował, że mowa o kwocie ok. 420 

tyś. zł. Wyjaśnił kwestię dotyczącą przeznaczenia środków. 

Wywiązała się dyskusja w temacie przeznaczania subwencji na oświatę. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o pozycję zwiększenia kwoty na energię elektryczną dla 

Kompleksu „Sójka”. Radny zastanawia się czy należy się spodziewać w przyszłości 

zwiększenie kwot i podwyżek dla wszystkich jednostek gminnych.  

Zastępca Skarbnika Gminy Prudnik Jan Zapała odpowiedział, że uruchomienie z 

listopadzie ubiegłego roku kompleksu i podwyżki za energię elektryczną w miesiącu kwietniu 

b.r. spowodowały, że zabezpieczono za mało środków.  

Radny Zygmunt Trojniak stwierdził, że podwyżki objęły także inne jednostki gminne i czy 

to powoduje konieczność zwiększenia kwot także dla nich. 

Zastępca Skarbnika Gminy Prudnik Jan Zapała zakomunikował, że żadne jednostki do tej 

pory nie zgłosiły takiej potrzeby, jednak scenariusz taki jest możliwy. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak poinformował, że każda jednostka dysponuje 

odpowiednim budżetem, jednak jeśli zachodzi konieczność należy te środki zwiększać. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Prudnik na 2019 rok (druk nr 146a): 

Głosowano w sprawie: 
Propozycja zmiany w porządku obrad (do zatwierdzenia przez Radę Miejską w Prudniku) - 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok (druk nr 146a).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek 

Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 



Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/151/2019 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2019 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/ 

 

8. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia i obciążenia nieruchomości (druk nr 147) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nabycia i obciążenia 

nieruchomości (druk nr 147): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia i obciążenia nieruchomości (druk nr 147).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/152/2019 w sprawie nabycia i obciążenia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu/ 

 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 148) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 148): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 148).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 



NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/153/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 149) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 149): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 149).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/154/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu/ 

 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 150) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 150): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 150).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 



NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/155/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 151) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 151): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 151).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/156/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 152) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 152): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 152).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 



 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/157/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 153) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 153): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 153).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/158/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 154) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 154): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 154).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 



Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/159/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 155) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 155): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 155).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/160/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 156) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 156): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 156).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 



Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/161/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 157) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 157): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 157).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/162/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu/ 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 158) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 158): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 158).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 



Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/163/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 36 do protokołu/ 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 159) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 159): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 159).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/164/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 37 do protokołu/ 

 

14) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 160) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 160): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 160).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/165/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 38 do protokołu/ 



15) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 161) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 161): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 161).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/166/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 39 do protokołu/ 

 

16) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 162) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 162): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 162).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/167/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 40 do protokołu/ 

 

17) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 163) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 



się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 163): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 163).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/168/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 41 do protokołu/ 

 

18) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 164) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 164): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 164).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/169/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 42 do protokołu/ 

 

19) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 165) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 



Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 165): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 165).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/170/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 43 do protokołu/ 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia "Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla obszaru Gminy Prudnik" (druk nr 166) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Głos zabrał Radny Zygmunt Trojniak, który poinformował, że brakuje mu konkretnego 

planu działań na zaniechania niskiej emisji i walki ze smogiem.  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak cieszy się, że Radny podnosi ten temat i żałuje że 

nikt nie poruszał tej kwestii do tej pory. Poinformował, że najbliższa okazja do 

wyszczególnienia zadań w tym temacie będzie przy tworzeniu budżetu na następny rok i 

wówczas wraz z Radą Miejską chce pochylić się nad problemem smogu w mieście. 

Zakomunikował, że Gmina będzie także starać się aplikować o fundusze norweskie, które być 

może pomogą wprowadzić pewne rozwiązania w Gminie.  

Radny Zygmunt Trojniak zaproponował przeznaczenie oszczędności z innej inwestycji na 

walkę ze smogiem. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak poinformował, że nie jest to takie proste 

rozwiązanie, gdyż w Gminie jest wiele spraw do załatwienia. Jedną z kwestii, które chciałby 

rozwiązać jest obniżenie wysokości kredytu.  

Wywiązała się dyskusja dotycząca smogu w Gminie Prudnik. 

Radny Paweł Licznar uważa, że w poprzedniej kadencji nie zostało zrobione nic w tym 

kierunku. Zostały jednak poczynione inwestycje, które wymagają teraz dużego 

zaangażowania finansowego ze strony Gminy. Radny uważa, że teraz wymaga się od Rady i 

Burmistrza aby jak za dotknięciem czarodziejskiej różdżki naprawił wszystko co do tej pory 

było zaniedbane. Zaproponował, aby najpierw skupić się na rozwiązaniu problemów 

kosztowych, a dopiero później wykonywać kolejne działania.  

Radny Zygmunt Trojniak zakomunikował, że składa wnioski, które uważa za słuszne. 

Radny Zbigniew Kosiński zaproponował utworzenie podkomisji na wzór Komisji Doraźnej 

ds. kanalizacji, która zajęła by się opracowaniem tematu walki ze smogiem. 

Burmistrz Prudnika zasugerował, żeby nie skupiać się na tworzeniu podkomisji, gdyż jak 



widać w poprzednich punktach porządku obrad, mimo opracowania Komisji Doraźnej Rada 

Miejska jest bardzo podzielona, a połowa nie wiedziała jak zagłosować. 

Radny Paweł Licznar zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zakończenie dyskusji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, 

Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Jacek 

Urbański 

PRZECIW (5) 

Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Josel Czerniak, Ludmiła Lisowska, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Teresa Barańska 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Przewodnicząca Rady zakończyła dyskusję i podała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

obszaru Gminy Prudnik (druk nr 166): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia "Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla obszaru Gminy Prudnik" (druk nr 166).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/171/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 44 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Wolności 6 w Prudniku (druk nr 167) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie oddania w najem lokalu 



użytkowego w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Wolności 6 w 

Prudniku (druk nr 167): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Wolności 6 w Prudniku (druk nr 167).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/172/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 45 do protokołu/ 

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad przyznawania diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowej przysługujących przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Prudnik (druk nr 169) 
 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania diet 

oraz zwrotu kosztów podróży służbowej przysługujących przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych gminy Prudnik (druk nr 169): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad przyznawania diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowej przysługujących przewodniczącym organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych Gminy Prudnik (druk nr 169).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 



Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/173/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 46 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytaniem do radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radny Andrzej Gajewski zwrócił się z zapytaniem do Zastępcy Burmistrza Jarosława 

Szóstki czy rodzina Pana Stanisława Szozdy zgadza się na wzniesienie pomnika. 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka poinformował, że jest akceptacja rodziny w tym 

zakresie. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wzniesienia pomnika: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika.  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr X/174/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 47 do protokołu/ 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Radni odstąpili od czytania treści składanych interpelacji. Do Biura Rady wpłynęły 

następujące interpelacje i zapytania Radnych: 

 

1) Stanisław Mięczakowski 

- w sprawie zwiększenia środków finansowych na akcję letnią dla Ośrodków Kultury 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 48 do protokołu/ 

2) Edward Mazur 

- w sprawie naprawy drogi wewnętrznej i wokół budynku przy ul. Grunwaldzkiej 19-21 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 49 do protokołu/ 

3) Edward Mazur 

- w sprawie naprawy ogrodzenia cmentarza komunalnego przy ul. dąbrowskiego 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 50 do protokołu/ 



4) Edward Mazur 

- w sprawie zamontowania zadaszonej wiaty przy przystanku autobusowym przy ul. 

Skowrońskiego 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 51 do protokołu/ 

5) Paweł Licznar 

- w sprawie możliwości sprzedaży prądu przez ZEC sp. z o.o. 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 52 do protokołu/ 

6) Ryszard Czeczel 

- w sprawie wymiany sieci gazowej na ul. Skłodowskiej, Reymonta i 1000-lecia w Prudniku 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 53 do protokołu/ 

7) Rafał Bolibrzuch 

- w sprawie naprawy nawierzchni i poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego przy ul. 

Meblarskiej w Prudniku 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 54 do protokołu/ 

 

11. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

 

Radny Stanisław Mięczakowski podziękował Burmistrzowi Prudnika za współfinansowanie 

i udział w projekcie OSA, dzięki któremu Łąka Prudnicka zyska nową atrakcję. Podziękował 

również Pani Naczelnik Wydziału Inwestycji Renacie Hedzie i jej współpracownikom za 

czuwanie nad realizowaną inwestycją w Łące Prudnickiej. Radny poinformował również o 

złożonym piśmie, które złożył w sprawie koszenia brzegów rzek i odpowiedzi na to pismo. 

Radny Edward Mróz zapytał o strategię rozwoju Gminy Prudnik, która miała być 

opracowana po audycie. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak obiecał że będzie wykonany taki materiał i chce to 

zrobić rzetelnie.  

Radny Edward Mróz poprosił o umożliwienie Radnym możliwości współpracy i wspólnych 

działań z urzędem. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak odpowiedział, że zgodnie z opinią RIO organ 

wykonawczy przedstawia zmiany w budżecie, a Rada Miejska zaakceptuje bądź nie. Jednak 

Burmistrz stara się zawsze przedyskutować zmiany z Radą Miejską. 

Radny Zygmunt Bochenek zaproponował podjęcie tematu z gminą Lubrza możliwość 

realizacji skanalizowania wsi Czyżowice, które mają tam zlewnię. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak zakomunikował, że najpierw kwestię trzeba 

rozwiązać wewnątrz naszej gminy. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Alicja Isalska zakomunikowała 

zamknięcie obrad X sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

Protokół sporządzono w 2-ch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje w aktach 

Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Prudniku 



  

 

Przygotował(a): Wioleta Kosek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


